



Pilot Saloon 41

Wauquier



Pilot Saloon 41

Gréement et accastillage

irréprochables, ergonomies du cockpit et du pont parfaitement étudiées pour un confort incomparable : vous êtes à bord d'un Pilot Saloon.

Top quality rigging and deck

fittings, perfect ergonomoy of the cockpit and deck for an outstanding comfort: you are on board a Pilot Saloon.





Pilot Saloon 41

La carène moderne et performante ainsi que le design à l'élégance discrète du pont d'un Pilot Saloon lui confèrent une personnalité exceptionnelle.

The modern, quick hull shape of a Pilot Saloon and the discreet elegance of her deck give her an unmistakable personality.





Pilot Saloon 41

Le salon de pont panoramique,
l'espace, la noblesse des boiseries
et l'architecture d'intérieur d'un
Pilot Saloon en font un yacht
véritablement exceptionnel.

The panoramic deck saloon,
the use of space, the rich
finish and interior design of a
Pilot Saloon make her a truly
exceptional sailing yacht.



Depuis 1965, Wauquiez construit des yachts en petites séries, pour ceux qui naviguent. De beaux voiliers conçus et construits pour durer, destinés à devenir légendaires...

Des voiliers hauturiers de conception résolument moderne, avec pour maître mots confort, élégance et qualité de finition. Le Pilot Saloon 41, porte encore plus avant les notions de confort en mer comme au mouillage, d'esthétique et de qualités marines.

Les Pilot Saloon sont des yachts résolument différents, inimitables, pour le plus grand plaisir de leurs propriétaires...

Since 1965 Wauquiez has been building limited production yachts for discerning sailors. Beautiful sailing yachts designed and built to last, destined to become legends.

Modern sailing yachts conceived and designed to stand out, for which the key words are comfort, elegance and outstanding finish. The Pilot Saloon 41 advances further the ideas of comfort at sea and in harbour, handsome looks and sea keeping qualities.

The Pilot Saloons are distinctively different yachts, giving pride and pleasure to their owners...

The logo features the brand name 'Wauquiez' in a large, elegant, cursive script. A long, thin, curved line starts from the top of the 'W' and sweeps upwards and to the right, ending above the 'z', resembling a stylized sail or a signature flourish.

Depuis 1965, pour ceux qui naviguent.

For discerning sailors since 1965